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Gabriela Scutea (propusa la sefia PÎCCJ): OUG 13|2017 nu a fost elaborata în

Ministerul Justitiei

Gabriela Scutea, propusa pentru a prelua sefia Parchetului General, a afirmat, marti, ca OUG 13/2017 nu a

fost elaborata în Ministerul Justitiei. 

Întrebata de jurnalisti, la iesirea de la CSM, de ce a ramas în Ministerul Justitiei dupa ce la conducere a fost numit

Florin Iordache si de ce a participat la elaborarea OUG 13, Scutea a raspuns: "Am ramas pentru ca se facea o

tranzitie, am fost singurul secretar de stat care a ramas pentru tranzitie, pentru ca a venit o echipa MCV. Nu am

stiut de intentia domnului ministru Iordache de a promova aceasta ordonanta, care nu a fost elaborata în Ministerul

Justitiei. În Ministerul Justitiei, din punct de vedere tehnic, a fost corectata. (...) Nu poti avea o opozitie ca nu

semnezi, am semnat facând o opozitie activa si cred ca am atins ceea ce se putea din punct de vedere tehnic,

dincolo de asumarea politica a domnului ministru Iordache, de eliminare a unor prevederi si mai nocive".

Gabriela Scutea, propusa de ministrul Justitiei, Catalin Predoiu, pentru functia de procuror general al Parchetului

de pe lânga Înalta Curte de Casatie si Justitie a sustinut, marti, interviul la CSM, care urmeaza sa emita un aviz

consultativ.

page 1 / 1


